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پریســا غفــاری / بهنــام یخچالــی ملــی پوش بســکتبال 
بهرامــی دومیــن  نیکخــواه  صمــد  از  بعــد  کشــورمان 
بازیکنی اســت کــه در لیگ اروپا بــازی می کند. او فصل 
گذشــته زیر نظر درک بائرمن در تیم روســتوک از سری 
رقابت هــای لیگ دو آلمان توپ زد و پس از درخشــش 
با پیشــنهاد تیــم لیگ برتری MBC روبه رو شــد. او حالا 
یکی از مهره های مؤثر تیم آلمانی محســوب می شــود. 
یخچالــی در گفت و گو با خبرنگار»ایــران« تأکید کرد که 
کار در لیــگ آلمان بســیار ســخت اســت: »واقعــاً لیگ 
بوندس لیگا ســخت اســت، حتی برای به دست آوردن 
یک امتیاز در بازی با مشکل روبه رو می شوی. تیم بایرن 
مونیخ صدرنشین لیگ است که به همراه اربابرلین در 
یورولیگ رقابت می کند. سطح این دو تیم بالاتر از بقیه 

است و تفاوت زیادی دارند.«
پانزدهــم  رده  در  اکنــون  دوچــر  میتــل  یــا   MBC
جــدول رده بنــدی بوندس لیــگا قــرار دارد، ملی پوش 
کشــورمان بــا توجــه به نتایــج تیــم می گویــد: »فصل 
را خیلــی خــوب شــروع کردیم ولــی با از دســت دادن 
بازیکن خارجی مان که برای مشــکلات خانوادگی اش 
تیــم را تــرک کــرد و بعــد از او هــم دیگــر یــار خارجی 
به خاطــر رفتاری که در یکی از مســابقه ها انجام داد با 
محرومیت روبه رو شــد، دردســرهای تیم شــروع شد. 
چون تعداد بازیکنانمان زیاد نیســت پس بواسطه آن 
سرمربی در استفاده از بازیکنان دچار مشکل شد. من 
هم که آسیب دیده بودم. امیدوارم با رفع این مسائل 
در دور برگشــت بازی هــای خوبی ارائــه دهیم و دوباره 

به رده های بالا برگردیم.« بهنام یخچالی در خصوص 
شــهر و هواداران تیمش هم بیان می کند: »شهری که 
اکنون در آن اقامت دارم کوچکتر از شــهر قبلی اســت 
ولی هــواداران بیشــتری دارد و مثل گرگانی ها نســبت 
بــه تیمشــان متعصــب هســتند. بــه نظــرم بازگشــت 
تماشــاگران خیلــی خــوب بــود و حضــور آنها بــه تیم 
انگیزه می دهد. اما دوبــاره ویروس اومیکرون بعضی 
از شهرها را بدون تماشاگر کرد. امیدوارم زودتر شرایط 
بهتر شــود و دوبــاره هــواداران را در ســالن ها کنار خود 

داشته باشیم.«
بازیکــن تیــم MBC از شــرایط یــک بازیکــن خارجــی 
در آلمــان هم صحبــت کــرد: »در لیگ اینجا بــازی کردن 
خیلی سخت اســت. وقتی در کشــور خودت بازی می کنی 

هموطنانت از نحوه بازی کردنت باخبرند. 
اگــر هــم دو ســه بــازی بــد باشــی بــاز هــم 

اعتقادشان به بازیکن را از دست نمی دهند. 
اما اینجا از روز اول با مربیان و بازیکنانی 

کار می کنی که شناختی ندارند و باید 
خــودت را ثابت کنی. تحت فشــار 

فیزیکــی و روحــی و روانــی قــرار 
می گیــری و بدیــن صــورت باید 
همیشــه تمرکزت را حفظ کنی، 
زندگی ســالم، تغذیه مناســب و 

اســتراحت و تمرین خوب داشــته 
باشــی تــا بتوانی عملکــرد خوبی به 

نمایش بگذاری.«

انتخاباتــی  مجمــع  رنجبــر/  مهــری 
فدراســیون تکواندو برگزار شــد و هادی 
ســاعی بــا رأی مجمع به عنــوان رئیس 
جدیــد ایــن فدراســیون انتخاب شــد تا 
پــس از دو دهه شــاهد تغییر در ســطح 
مدیریــت تکواندو باشــیم. ســاعی که از 
امروز روی صندلی ریاســت فدراســیون 
تکواندو می نشــیند، می داند کار سختی 
دارد چرا که تنهــا چند ماه به بازی های 
آســیایی و کشــورهای اســلامی مانــده و 
کمتر از 3 ســال هم تــا المپیک پاریس 
باقی است. از سویی پولادگر که 21 سال 
رئیس فدراســیون تکواندو بود و مجمع 
را بــه ســاعی باخــت، از ایــن بــه بعــد 
قهرمانــی  ورزش  معاونــت  به عنــوان 
وزارت ورزش و جوانان فعالیت خواهد 
کرد. در این شــرایط خیلی ها معتقدند 
معاونــت  پســت  در  پولادگــر  حضــور 
ورزش  وزارت  قهرمانــی  ورزش 
بی دردســر برای ســاعی نیســت. گرچه 
هــادی ســاعی در گفت و گو بــا خبرنگار 
او  کــرد.  رد  را  زنی هــا  گمانــه  »ایــران« 
معتقد اســت حضور رقیبش در وزارت 

ورزش به نفع تکواندو خواهد بود.

ë  امــور معاونــت  پولادگــر  کــه  حــالا 
حرفــه ای  و  قهرمانــی  ورزش  توســعه 
شــده، به خاطر اختلافات قبلی، تأثیری 

منفی برای فدراسیون تکواندو ندارد؟
اصــلًا، اتفاقــاً بهترین اتفــاق حضور او 
در معاونــت وزارت ورزش اســت. چرا 
کــه به طور حتــم پولادگــر حمایتش از 
تکوانــدو را دریغ نمی کنــد، همان طور 
که من در کمیته ملی المپیک هســتم 
و حامــی تکوانــدو بــودم. این مســأله، 
بــرای  و  نیســت  شــخصی  مســأله 
پیشــرفت تکواندو هر کسی، هر کاری 

از دستش برآید، انجام می دهد.

ë  یعنی شــما از ایــن بابت خوشــحال
هستی؟

دارد.  خوشــحالی  جــای  واقعــاً 
خوشــحالم کــه پولادگــر بــا زحمتی که 
سالیان ســال برای تکواندو کشید، حالا 
جایــگاه بهتری گرفته اســت. امیدوارم 
او در وزارت هــم مثــل تکوانــدو موفق 

باشد. من هم به او تبریک می گویم.
ë  را تکوانــدو  فدراســیون  در  کار  شــما 

بــا روزهای ســخت شــروع می کنی، در 
فرصت چند ماهه باید تیم ملی را برای 
بازی های آســیایی هانگــژو ۲۰۲۲ آماده 

کنید، برنامه تیم ملی مشخص است؟
دقیقاً مــا روزهای ســخت داریم، البته 
هانگــژو،  آســیایی  بازی هــای  از  قبــل 
راهــم  اســلامی  کشــورهای  بازی هــای 
داریم که برنامه ریزی برای آنها سخت 
اســت. هرچند قبــل از ایــن دو رویداد، 
دو، ســه رویــداد دیگر را هــم داریم که 
ایــن مســأله برنامه ریری هــا را فشــرده 
می کنــد. بــا اینکــه کار راحتــی نیســت، 
امــا مــا ســعی می کنیــم هیچکــدام از 

رقابت ها را از دست ندهیم.
ë  تکواندو، دو، ســه ســال اخیر نوســان

زیــادی پیــدا کــرده و بویــژه در المپیک 
مدالــش  روی  اینکــه  برخــلاف  توکیــو، 
حســاب کرده بودند، نــاکام مانــد. قرار 
اســت چه اتفاقــی بیفتــد کــه المپیک 

توکیو آخرین ناکامی تکواندو باشد؟
مــا برای موفقیــت در المپیــک برنامه 
داریم. چرا که امســال کمتر از سه سال 
تا المپیک 2۰2۴ پاریس فرصت داریم 
و بنابرایــن برنامه ریزی باید فشــرده تر 
باشــد کــه کار را ســخت می کنــد. مــا با 
شروع کار ســریع کمیته فنی را تشکیل 
می دهیم تا خیلی زود کارها روی روال 
بیفتــد و از برنامــه عقــب نمانیــم. مــا 
می خواهیم در المپیک پاریس دوباره 

ســخت  هرچنــد  بدرخشــد،  تکوانــدو 
است اما دور از دسترس نیست.

ë  مجمــع رأی  بــا  اینکــه  بعــداز  شــما 
و  پیشکســوتان  همــه  شــدی،  انتخــاب 
خانواده تکوانده را دعــوت به همکاری 
کــردی. ایــن درخواســت بازتــاب هــم 

داشت؟
همــه بالاخــره خوشــحال هســتند کــه 
این اتفاق افتاد. خیلی از پیشکســوتان 
بابت دعوت به همکاری تشــکر کردند 
بــرای  مــا هیــچ درخواســتی  و گفتنــد 
خودمــان نداریــم و تنهــا می خواهیــم 
پیشــرفت  بــرای  تکوانــدو  خانــواده 
شــوند.  جمــع  هــم  دور  درخشــش  و 

امیدوارم این اتفاق بیفتد.
ë  تو بــا تجربه ای کــه از ســال ها حضور

در تیم ملــی داری، می دانی چه خلأیی 
وجــود دارد، بــرای رفــع مشــکلات چه 

برنامه ای داری؟
بله برنامه دارم. اگر قرار باشد کارهایی 
انجام شود که نیاز خانواده و قهرمانان 
برطرف نشــود، پس چرا آمده ام؟ من 
هستم تا مشکلات خانواده تکواندو در 
همــه رده های ســنی را برطرف کنیم و 
به نحو احســن از همکاری و همفکری 
مربیان، قهرمانان و هیأت ها اســتفاده 
می کنیــم. بــرای مــن فرقــی نمی کند، 
هرکســی کمکــی از دســتش برآیــد، از 

پتانسیلش استفاده می کنیم.
ë  بــا ایــن حســاب در انتخابــات کمیته

ملی المپیک هم شرکت می کنی؟
شک نکنید، من به خاطر حق تکواندو 
بــرای هیأت اجرایی کاندیدا می شــوم. 
در  نماینــده  همیشــه  تکوانــدو  چــون 
انتخابات کمیته ملی المپیک داشــته، 
مــن هم ایــن دوره نماینــده اش بودم. 
حمایــت از تکواندو وظیفه همیشــگی 

ماست.

نبرد مدعیان برای صدرنشینی کمپدلی: مجبور به داشتن حجاب نشده ام

2 سال دوری تماشاگران والیبال تمام شد

ســه تیم مدعی بالای جدول در هفته شانزدهم لیگ برتر والیبال، 
خــارج از خانه بــرای حفظ جایــگاه می جنگند. طبــق برنامه فولاد 
ســپاهان بعــد از ســه باخــت، امــروز در گنبــد مقابــل شــهرداری 
گنبــد بــرای 3 امتیاز و مانــدن در صدر جدول جدال ســختی دارد. 
شــهرداری ارومیــه تیــم دوم جــدول هــم در میهمانــی هورســان 
رامســر، بــدش نمی آیــد بــا شکســت میزبانش صــدر جــدول را از 

چنگ ســپاهان در بیاورد. پیکان هم برای 3 امتیاز بازی به مصاف 
آذرباتری ته جدولی می رود. اما بازی لبنیات هراز آمل و شــهداب 
در یزد تقابل ســرمربی و مربی تیم ملی را دیدنی می کند. در بقیه 
بازی هــا، شــهرداری ورامین میزبان ســایپا اســت، پاس کــرگان به 
 مصــاف راهیــاب ملل مریوان می رود. مس رفســنجان هم میزبان

 فولادسیرجان است.

تماشــاگران والیبــال از هفته شــانزدهم لیــگ برتر والیبال به ســالن 
می آینــد! فدراســیون والیبــال بــه تازگــی اعــلام کــرده بــود تیم هــا 
می تواننــد بــا هماهنگی با ســتاد مبارزه بــا کرونای اســتان های خود 
نســبت به اخذ مجوز حضور تماشــاگران در ورزشــگاه ها اقدام کنند 
و در صورت تأیید ســتاد کرونای اســتان حضور تماشاگران از 1۸ دی 

ماه بلامانع است. 
بــر ایــن اســاس باشــگاه های شــهداب یــزد و پــاس گــرگان ضمــن 

میزبانــی از حریفــان خــود پذیــرای هوادارانشــان بعــد از دوســال 
لبنیــات هــراز آمــل اســت.  یــزد میزبــان  دوری هســتند. شــهداب 
پــاس گرگان هــم با راه یــاب ملل مصاف می کنــد. البتــه ارائه کارت 
واکسیناســیون )دو دوز واکســن(،  به همراه داشــتن ماسک و رعایت 
پروتکل های بهداشــتی، رعایت فاصله گــذاری اجتماعی و همکاری 
 با مســئولان ورزشــگاه در این مورد از شــروط حضور تماشــاگران در 

ورزشگاه است.

حضور صالحیان در فدراسیون بسکتبال قانونی است؟ 
گــروه ورزشــی/ ایــن روز ها دربــاره پرونده هــای مالــی تعــدادی از کاندیداهای 
فدراســیون بســکتبال حرف های زیادی به گوش می رسد و در چنین شرایطی 
وســواس بــه خــرج دادن نهاد هــای مربوطه در تأییــد کــردن کاندیداها اتفاق 
خوب و مثبتی اســت.حالا به غیر از تأییــد صلاحیت کاندیداها، بحث قانونی 
بــودن محمدرضــا صالحیــان بــر مســند سرپرســت دبیــری در آزادی نیــز بر 
سرزبان هاســت. او الان خود با یک مشکل اساســی روبه رواست. صالحیان در 
تاریخ یکم خردادماه به عنوان سرپرست دبیری فدراسیون انتخاب شد و طبق 
قانون تا 6 ماه رامین طباطبایی فرصت داشــت حکم دبیری را برای او یا فرد 
 دیگــری بزند که تــا امروز این اتفاق رخ نداده اســت. حال با توجه به گذشــت

7 ماه از حکم سرپرستی صالحیان این سؤال مطرح است که حضور این فرد 
در فدراســیون بسکتبال قانونی اســت؟ اگر نیست او چطور می تواند همچنان 
دبیر مجمع هم باشــد؟ همچنین شنیده می شــود مدرک تحصیلی این فرد 
نیز با مشــکل روبه رواســت. این در حالی اســت که در همان خردادماه رئیس 
فدراســیون در مصاحبه هایی که داشت اعلام کرده بود قصد دارد یکی دوماه 
با صالحیان کار کند و پس از آن درباره وضعیت او تصمیم خواهد گرفت، اما 
با گذشت هفت ماه هنوز تصمیمی درباره این پست گرفته نشده است! به هر 
حال 23 دی ماه دوره ۴ ساله ریاست طباطبایی بر بسکتبال هم تمام می شود 
و بــه احتمــال زیاد بعــد از آن برای فدراســیون بســکتبال سرپرســت خواهند 
گذاشــت و انتظار می رود در چنین شــرایطی بالاخره تکلیف صالحیان هم از 

سوی وزارت ورزش مشخص شود.

غیبت مجدد کشتی گیران در کمیسیون ورزشکاران
ســومین نشســت کمیســیون ورزشــکاران با غیبت مجدد کشــتی گیران با 11 عضو 
برگزار شد. امین بوداغی، بهداد سلیمی، سجاد گنج زاده، مجتبی عابدینی، محمد 
بیداریان، مصطفی نودهی، هادی ســاعی، ثریا آقایی، شــهربانو منصوریان، زهرا 
نعمتی و حمیده عباسعلی به جلســه آمدند و احسان حدادی، فرزانه فصیحی، 
ندا شهســواری، حســن یزدانی، محمدرضا گرایی، حسین ساوه شمشکی، نجمه 
خدمتــی، ذبیــح پورشــیب و محمــد باقری معتمد به نشســت نیامدنــد. محمد 
بیداریان، ســخنگوی کمیســیون در خصوص غیبــت اعضا می گوید:»بــا توجه به 
سیاســت گنــج زاده، دعوتنامــه تمــام اعضا صادر شــد. باید به جایگاه کمیســیون 
اهمیــت بدهیــم بــا هماهنگــی و صحبت بــا دیگر اعضــا تلاش می کنیــم تعداد 
بیشتری شرکت کنند. البته برخی از اعضا هم به دلایل موجه نتوانستند در جلسه 
شرکت کنند.« او در مورد تکلیف 3 جلسه ای دو کشتی گیر و ندا شهسواری هم تأکید 
می کند: »دوســتان غیبت هایی که داشــتند با توجه به صحبت با سجاد گنج زاده، 
رئیس کمیســیون موجه بوده اســت. امیدوارم همدلی به وجود آید و کشتی گیران 

هم در کمیسیون داشته باشیم و امور را بهتر و راحت تر پیگیری کنیم.«

نام ۱2 کاراته کا برای لیگ جهانی امارات
  اولین مرحله از رقابت های کاراته وان در سال 2۰21 روزهای 2۹ بهمن تا اول 
اسفندماه درفجیره امارات برگزار می شود که تاکنون 12 کاراته کا سارا بهمنیار، 
تراوت خاکسار، رزیتا علیپور، مجید حسن نیا، امیر مهدیزاده، امیررضا میرزایی، 
علی اصغر آسیابری، مهدی خدابخشــی، ذبیح الله پورشیب، صالح اباذری، 
مهدی آشوری و سجاد گنج زاده برای حضور در این رقابت ها ثبت نام کرده اند.   
این در شــرایطی اســت که  هزینه های اعزام ملی پوشــان تاکنون تأمین نشده 

است و اغلب ملی پوشان به دنبال جذب حامی مالی هستند.

سال ها بود تیم ملی قایقرانی درجا می زد

کاظمی: بعد از 3 سال دوندگی هنوز استخدام نشده ام
فائزه زمانی/ ملی پوش آب های آرام بعد از 3 سال دوندگی برای استخدام در 
یکی از ادارات دولتی، هنوز موفق به این کار نشــده اســت. هدیه کاظمی که در 
انتخابی تایلند نتوانست جواز حضور در المپیک توکیو را بگیرد، حالا تمام فکر 

و ذکرش پارو زدن در آب های المپیک 2۰24 پاریس است.
او که بعد از 3 سال دوندگی از عدم استخدامش گلایه دارد به خبرنگار »ایران« 
گفــت: »نزدیــک به 3 ســال اســت درگیر کارهای اســتخدامم هســتم ولی بعد 
از صحبت ها و مصاحبه های زیاد هنوز که هنوز اســت اتفاقی نیفتاده و مشــکل 
اصلی هم این است که وزارت ورزش دستگاه های دولتی را موظف به استخدام 
ورزشــکاران نمی کند. من تا حالا چندین بار برای اســتخدام در یکســری ادارات 
نامه زدم ولی آنها در پاســخ به من گفته اند ما موظف به اســتخدام نیستیم. در 
کل باید بگویم مصوبه ای که برای ما ورزشکاران وجود دارد نبودنش خیلی بهتر 
از بودنش است. وزارت ورزش هم در این زمینه از ما حمایت نمی کند و بعد از 
چندین بار مراجعه، در نهایت به من گفته اند اگر این اداره نشد، برای استخدام 
در جایی دیگر اقدام کن و من مجبور شده ام از صفر مجدداً همه مراحل را انجام 
دهم.« کاظمی حالا معتقد است که شرایط تیم ملی بعد از 3-2 اردو با حضور 
مربی برزیلی تغییر خواهد کرد: »تمرینات این روزها با حضور مربی برزیلی مان 
بهتر و مســتمرتر از گذشــته پیگیری می شود. بعد از مســابقات انتخابی تایلند 
اردویی نداشته و خودمان پارو می زدیم و حالا این اولین اردویی است که زیرنظر 
مربیان تمرین می کنیم.  پدروسنا خود انگیزه زیادی دارد و در حال حاضر روی 
تکنیک ما کار کرده و در این مدت 21 روزه نکات جدیدی را از او یاد گرفته ایم. فکر 

می کنم بعد از 3 اردو براحتی بتوان تغییر زیادی را در قایقرانان دید.«
بــه گفته ملی پــوش قایقرانی، قایقرانــان آب های آرام مشــکلی از بابت قایق 
ندارند: »الان همگی چه دختر و چه پســر زیر نظر خود پدروســنا کار می کنیم. 
این یکدســتی خوب اســت اما به خاطر تعداد زیاد ملی پوشــان، ممکن است 
کمــی توجــه مربی کمتر شــود که البته با حضــور کمک مربیانی کــه کنار پدرو 
حضور دارند، جای نگرانی نیست. از بابت قایق ها هم باید بگویم که قایق های 
ما مربوط به ۸ سال پیش است، مدل قایق ها جدید نیست اما در کل قایق های 

بدی نیستند و خداراشکر ما مثل ملی پوشان روئینگ، مشکل قایق نداریم.«
کاظمی درباره مشکلات معیشتی ورزشکاران حرفه ای می گوید: »مشکل اصلی 
ما ورزشــکاران حرفه ای معیشــت مان اســت. ما تا زمانی که در اردو هســتیم از 
طریق فدراسیون حقوق دریافت می کنیم و زمانی هم که اردویی در کار نیست، 
هیــچ دریافتــی ای از فدراســیون نداریــم. از طرفی هــم بعد از 3 ســال دوندگی 
مســأله اشــتغالم حل نشــده اســت و با توجه به تمرینات سخت و سنگین هم 
نمی توانم شغل دیگری داشته و جایی دیگر مشغول به کار شوم. بنابراین طبق 
معمــول خانواده هزینه هایم را تقبل کــرده و من را حمایت می کنند.« به گفته 
خودش او از الان به پارو زدن در آب های پاریس فکر می کند: »هدف کوتاه مدتم 

بازی هــای آســیایی اســت ولــی از الان بــه المپیک 
2۰24 پاریــس فکر می کنم. پدروســنا در حال 

حاضر نکاتی را به ما آموزش می دهد که در 
این سال ها هیچ کدام از قایقرانان این مسائل 
را نمی دانستند. الان حداقل تمرینات مان 5 

وعــده و گاهی 7 وعده در روز اســت 
ولی فکر می کنم با گذشت 2-3 

بهتــر بشــود.  اردو شــرایط مان 
ســال ها بود کــه تیــم قایقرانی 
درجا زده و یکســری مدال ها را 
تکرار می کــرد و اتفاق جدیدی 
نمی افتاد اما الان یقین دارم که 
با توجه به رویه جدید تیم ملی، 

اتفاقات خوبی برای تیم خواهد 
افتاد.«

یخچالی: کسب امتیاز در بوندس لیگا خیلی سخت است

زندگی بین رئیس جدید فدراسیون تکواندو با رئیس پیشین، شیرین شد!

هواداران MBC مثل گرگانی ها متعصب هستند

ساعی: خوشحالم پولادگر پست بهتری گرفت
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پولادگر به خیابان سئول می  رود
ســید حمید ســجادی با امضای حکم معاونت ورزش 
قهرمانــی و حرفــه ای به نام محمدرضــا پولادگر، همه 
گمانی زنی هــا را تأییــد کــرد. اتفاقــی کــه زودتــر از ایــن 
همه منتظرش بودند. درســت 2۸ روز پیش  که ســوژه  
رســانه ها شــده بود، اما وزیر ورزش هیچ واکنشی به آن 
نشــان نــداد و مثل همیشــه ســکوت اختیار کــرد. انگار 
حمید ســجادی منتظر بود مجمع فدراســیون تکواندو 
رئیــس جدیــد را از بیــن دو رقیــب همیشــگی، یعنــی 
محمدرضــا پولادگــر و  هــادی ســاعی انتخــاب کند. آن 
روزهــا، مهــرزاد حمیــدی، علــی رغبتــی و محمدرضــا 
پولادگر در لیســت کاندیداهای معاونت توسعه ورزش 
قهرمانی و حرفه ای بودند. البته ثبت نام پولادگر برای 
انتخابات ریاســت تکواندو، خیلی ها او را از دور گزینه ها 
خارج کردند. اما همان موقع یکی از نزدیکان ســجادی 
گفتــه بــود: »7۰-۸۰ درصــد قصــه معاونــت توســعه  
ورزش قهرمانــی و حرفه ای پولاگر تمام شــده اســت.« 
هرچنــد  کارکنــان نزدیــک بــه  پولادگــر در فدراســیون 
تکوانــدو، گفته بــود کاندیداتوری پولادگــر از اول مطرح 

بــوده، ولی هیچ چیزی قطعی نیســت و باید صبر کرد. 
از طرفی محمدرضا پولادگر  رئیس ســابق فدراســیون 
تکوانــدو هــم آن زمان طبــق عادت همیشــگی باز هم 
تماس هــای خبرنگاران را بدون جواب گذاشــت تا خبر 
در همــان حــد حــدس و گمــان بمانــد. چنــد روز بعد 
هــم حرف از آمدن علی رغبتــی، مدیرکل برنامه ریزی 
وزارت ورزش برای پســت معاونت شد که در حدس و 
گمــان ماند. اگر چــه او وظایف مربوط به معاونت وزیر 
را هم انجام می داد تا حکم معاون جدید امضا شــود. 
حــالا حمید ســجادی بــا صدور حکــم  به نــام پودلاگر، 
کابینــه اش در وزارت ورزش را تکمیــل کــرد. چــرا که او 
قبــلًا عاصم یوســفی را برای مدیریت شــرکت توســعه 
و نگهداری اماکن ورزشــی و ســینا کلهــر، مریم کاظمی 
پــور و امیرحســین مطلبــی را به ترتیب بــرای معاونت 
فرهنگی و توســعه ورزش همگانــی و  معاونت ورزش 
بانوان و سرپرســت معاونت مدیریت و توســعه منابع 
انتخاب کرده بود. البته او فعلًا حکمش را گرفته و هنوز 

پایش به ساختمان سئول نرسیده است.

 کمــک مربی تیم والیبال شــهرداری ورامین با رأی 
ســازمان لیگ تــا اطــلاع ثانــوی از همراهی تیمش 
محروم شــد. ناظــر بازی بعــد از پرتــاب بطری آب 
توســط هــواداران ورامینــی به زمین شــهداب، رضا 
نائینی دســتیار ساســان خداپرســت ســرمربی تیم 
شــهرداری ورامیــن را به دلیــل رفتــار ناشایســت در 
این دیدار تا تشــکیل کمیته انضباطــی از حضور در 
مســابقات محــروم کرد. نائینــی درباره ایــن رأی به 
خبرنگار »ایــران« گفت: »گیلانی ناظر بــازی به کار 
اجرایی اشراف ندارد. معمولاً وقتی بازی 2۰ دقیقه 
متوقــف می شــود، دا ور ۵ تــا 1۰ دقیقه بــه بازیکنان 

اجازه می دهد تا با اسپک گرم کنند، اما گیلانی اصرار 
داشت بازی ادامه پیدا کند، ما هم وقتی دیدیم این 
مسأله سلامتی بازیکنان را به خطر می اندازد به داور 
گفتیــم اجازه دهد اول گرم کننــد و بعد بازی. حتی 
ســلیمانی ناظر فدراســیون هم چون بازیکن بوده، 
قبــول کرد اما طلوع کیان ســرمربی شــهداب یزد به 
این قضیه معترض بود. او تنها به فکر برد بازی بود 
و سر این مسأله ما با هم درگیری لفظی پیدا کردیم 

که او به سرداور اعتراض کرد.«
ساســان خداپرســت ســرمربی والیبــال شــهرداری 
ورامیــن هــم گیلانی ناظر بــازی را مقصــر می داند: 

»گیلانــی ناظر بازی اشــتباه فاحشــی داشــت. او هر 
وقت تیم ما پوئن می گرفت، بازی را متوقف می کرد 
و به ۵، ۶ تماشاگر تذکر می داد. همین رفتار او جو را 
ملتهب کرد. درست است که بازی ها بدون تماشاگر 
برگزار می شود اما معمولاً 1۰، 1۵ تماشاگر در بازی ها 
هستند. حتی ما در مریوان و ارومیه هم این تعداد را 
دیدیــم. اگر ناظر بازی مخالف حضور آنها بود باید 
از اول اجازه حضور تماشــاگران را نمی داد، نه اینکه 
بــرای یزد تایم می گرفت، انگار مربی شــهداب یزد 

بود.«
او دلیــل پرتاب بطری آب به زمین را هم به اشــتباه 

ناظــر بازی ربط می دهد: »ســت پنجم ما 3- صفر 
جلو بودیم که بازی را به بهانه فحاشــی تماشاگران 
متوقف کرد، در حالی که هیچ کسی حرفی نزد و همه 
تشویق می کردند. وقتی جو ملتهب شد، بطری آب 
به زمین پرتاب شد که مقصرش خود گیلانی بود. 1۵ 
دقیقه بازی را نگه داشت تا زمین خشک شود، وقتی 
دستور شروع بازی را داد، نائینی با سرداور صحبت 
کرد تا برای جلوگیری از مصدومیت بازیکنان، چند 
دقیقه گرم کنند که علیرضا طلوع کیان اعتراض کرد. 
نائینی هم به طلوع کیان گفت تو می خواهی برنده 

بازی باشی، حتی به قیمت مصدومیت بازیکنان.«

واکنش سرمربی و مربی شهرداری ورامین به محرومیت

ناظر بازی مقصر است

الساندرا کمپدلی سرمربی تیم ملی والیبال بانوان 
در صحبت با سایت ایتالیایی   d1softballnew به 
مســأله حجاب بازیکنــان ایران پرداخــت و هدف 
تیمش را رســیدن بــه نیمه نهایی دانســت. او زن 
بودن در ایران را مسئولیتی سخت نمی داند: »من 
می خواهــم این تصــور را از بین ببرم که زن مطیع 
حجــاب دارد و کار دیگــری نمی تواند بکنــد. زنان 
در ایران آگاه هســتند کــه انتخاب می کنند نمادی 
را بپوشند که بخشی از فرهنگ آنهاست. آنها نوع 
حجــاب را کوتــاه یا بلنــد، تیره یا رنگی می پوشــند 
امــا آن را بــه عنوان مســئولیت ســخت احســاس 
نمی کننــد. هیچ کــس تــا بــه حال مــرا مجبــور به 
پوشیدن آن نکرده است اما من این کار را به عنوان 
نوعی احترام انتخاب کرده ام و به هیچ وجه بر من 

تأثیر نمی گذارد.«
ســرمربی تیــم ملــی والیبــال بانــوان همچنین از 
شــانس خود در ســطح بالای مربیگری می گوید: 

»من فقط شانسم را می خواستم امتحان کنم. در 
ایتالیــا، معمولاً فرصت های ســطح بالا به مردان 
ارائه می شود. زنان اغلب به عنوان فیزیوتراپیست 
یا مدیر تیم اســتخدام می شــوند. اکنــون این یک 
واقعیت اســت که اکثریت قریب به اتفاق مربیان 
ســطح بــالا از مردان تشــکیل شــده اند، علی رغم 
بسیاری از مربیان خوب و شایسته زنان این فرصت 
به ما داده نمی شود. من برای والیبال ایران هدف 
بلندپروازانه دارم و می خواهم به نیمه نهایی آسیا 

برسم. من دوست ندارم به راحتی کنار بکشم.«
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